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Onderwerp: 

 
Besluitenlijst Presidium 

 
Datum: 

 
12 november 2019 
 

 NOT19-0359 

Aanwezig: 
 
 
 
 
Afwezig: 
 

B. Blase (voorzitter), R. Schoemaker (HOP), F. Lammerts (VVD), G. Klercq,  
(CDA), M. Feelders (D66), S. Visser (Nederland Duurzaam),  
C. Kwint (GL), W.J. Mandersloot (Senioren Heerhugowaard),  
T.J. Visser-Hogeterp (ChristenUnie), en G. de Graaf (griffier)  

S. Brau (PvdA), F. Hoekstra (VVD) 

Notulist: M.G. Bakker-Nobel 
 

Nr.  Actie 

   

01. Opening 
De voorzitter opent de vergadering. 
 

 
 
 

02. 
 

Mededelingen en vragen 

 Stand van zaken samenwerking met Langedijk 
Een gedachtewisseling volgt. Op dit moment is er over dit 
onderwerp niet veel te zeggen. Er zijn nog maar 4 zienswijzen 
ingediend. 

 Commissie Meespraak en Communicatie 
Er ontstaat een gedachtewisseling naar aanleiding van de e-
mail die de heer Schoemaker naar de fractievoorzitters heeft 
gestuurd. Een e-mail over het functioneren van de commissie 
tot heden. Afgesproken wordt dat binnen de fracties de 
volgende vragen worden besproken. 
-     Functioneert de commissie nu zoals we dat willen / levert      
      die wat we verwacht hebben? 
-     Kunnen we het verbeteren binnen de commissiestructuur? 
- Is het voorstel van de heer Schoemaker een goede 

leidraad om mee verder te gaan? Zo ja, hoe dan. 
Zo nee, willen we dan overstappen op een andere 
werkvorm? 

De griffier stuurt deze vragen naar de fractievoorzitters. 
Onderwerp keert terug op de agenda van de volgende 
Presidiumvergadering om er intensiever op in te gaan.  
De griffie stelt voor de vergadering van de commissie in 
december te laten vervallen. 

 Bestuurlijke termijnagenda 2019 -11 
Afgesproken wordt dat in het vervolg de termijnagenda in het 
Nieuws van de dag wordt opgenomen op het moment dat de 
agenda van het Presidium (met de termijnagenda als bijlage) 
gepubliceerd wordt. 
De heer Feelders uit wederom zijn zorg over de openstaande 
moties. Hij roept de andere fractievoorzitters op hier ook op te 
letten. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Griffier 
Agendapunt 
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 Procesvoorstel afhandeling moties Jongerengemeenteraad  
2020 
De raadgriffier komt met een nieuw voorstel. 

03. Vaststellen besluitenlijst Presidium d.d. 15 oktober 2019  
 
 
 
 
 
 
04. 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. Actiepunten zijn 
afgehandeld/in behandeling.  
Naar aanleiding van: in het vervolg beoordelen de voorzitter en de 
griffier of de vergadering op de reguliere tijd begint: te weten 18.30 uur 
dan wel om 19.00 uur. 
 
Conceptagenda raadsvergadering d.d. 26 november 2019 
Geen opmerkingen. 
 

 
 
  
 
 
 
 
 
 

05. Evaluatie vorige raad  30 oktober 2019 

 Commissie M&S d.d. 15 oktober jl. 

 Fusieraad d.d. 30 oktober jl. 

 Gemeenteraad d.d. 4 november jl. 

 Commissie S&R d.d. 5 november jl. 
Mevrouw Lammerts vraagt om door te geven wie er wil deelnemen in 
de commissie Effectindicatoren. Aanmelden kan bij de griffie. 
Er zal ook een oproep in het Nieuws van de Dag worden gedaan.  
De heer Kwint laat weten dat hij de Fusieraad een bijzondere ervaring 
vond.   
 

 
 
 
 

 
Allen 

06 
 

Invulling data 'overige' opgenomen in vergaderschema 

 BOT-overleg Jeugdzorg op 11 december 2019.  

 Raadsbijeenkomst Citymarketing d.d. 15 januari 2020 
Beide voorstellen zijn akkoord. 

 
 
 

 

07.  
 

S.v.z. raadsbesluit informatievoorziening gemeenschappelijke 
regelingen. 
De griffier licht toe wat de regietafel tot heden heeft opgepakt. De 
regietafel blijft nog ongeveer 1,5 jaar bestaan en zou bijvoorbeeld de 
RES kunnen begeleiden. In de volgende vergadering van het 
Presidium komt de griffier mee een voorstel wat er door de regietafel 
zou kunnen worden opgepakt. Dit stuk zal ook in de zogeheten 
driehoek worden besproken. 
. 

 
 

08 
 
 
 
 
 
 
09 
 
 
10 
 

Evaluatie raadspagina Stadsnieuws. 
De fractievoorzitters zullen de evaluatie in hun fractie bespreken. 
Bijvoorbeeld ‘De plek van het raadslid’ zou vervangen kunnen worden 
door een ander idee. Onderwerp keert in december terug in het 
Presidium. De heer Kwint geeft aan dat hij graag een duidelijkere 
koppeling naar de sociale media wil. 
 
Rondvraag 
-- 
 
Sluiting 

 
 

 

  ------------------------------------------------------------------------------------------ 
  
 
 Spaaragenda 

- Is er behoefte aan een extra beveiligingsstap van GO-app?  Cie. M&S 
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 -   Emailadressen voor raadsleden     december 
 -   Evalueren raadspagina’s       november  
 -  Peiling behoefte aan training Morele Oordeelsvorming  oktober 
 -  Voorbereiding VNG-congres      maart 
 


